
Benvinguts veïns, veïnes, amics i amigues. 

 

Primer de  tot avui 19 de març vull felicitar a tots 

els  pares,  Joseps i Josefines. Per altra banda a 

tots i totes els alcaldes i alcaldesses i caps de 

llistes del territori per assistir i recolzar en un dia 

com avui aquest projecte . 

Per tota aquella persona que no em coneix soc 

Jordi Álvarez, tinc 50 anys i  visc a Moja. Pels 

més grans i del poble de tota la vida soc un dels 

fills de “Cal ball fort”. Soc el segon de 4 germans, 

en  Julià,  la Montse i  el Xavi i els meus pares 

son el Julià i la Rosa Carmen. Venim d'una 

família humil, això sí molt treballadors i 

responsables,  potser jo diria que soc  el més 

emprenedor, ho porto a la sang  i no tinc remei, 

m’agrada lluitar sempre per tot allò que em 

proposo fins al final. 

No m’estendré gaire , doncs avui és el meu 

primer discurs i davant de tanta gent no cal 

negar que els nervis van per dins fent pressió, 

però aquest no és un motiu per  no tirar 

endavant i lluitar pels projectes que un es 



proposa.  Cal dir que soc més de fets que de 

paraules, qui realment em coneix sap que estic 

sempre disposat a  ajudar i donar tot de mi, 

sense esperar res a canvi.   

Fa uns mesos, els meus grans amics del partit, la 

Mari, la Yolanda, les Àngels, el Josep Lluís i el 

Joan que per a mi  ja son com de la família, em 

deien d'estar al cap de munt de les llistes i jo 

sempre els deia que ni de conya. Entre tots ells, 

a qui vull donar les gràcies especialment és a la 

Mari, per ajudar-me i recolzar-me en aquesta 

aventura i agrair-li de tot cor tota  la dedicació i 

trajectòria viscuda al llarg de 21 anys a 

l’ajuntament d’Olèrdola, mostrant una gran 

devoció pel benestar del seu municipi. 

Algun cop al cap he  hagut de patir... 

Bé, doncs ja soc aquí...com va dir un mític 

personatge temps enrere. 

Recordo  de ben jove, tindria uns 15 anys que ja 

estava implicat en les entitats municipals. 

Tot  comença a  la societat Sant Jaume de Moja, 

fent propostes per la Festa Major, aconseguir 

fer venir al poble alguns grups de música 



reconeguts del moment com (Sau), recordo 

també la banda i majorets de Moja, jo corneta 

en mà i actuar pels pobles de la 

comarca,  després calçar unes espardenyes, una 

faixa  i com a membre del Drac de Moja recordo 

lluir-lo a la cloenda dels jocs olímpics  de 

Barcelona 92 i fer-lo ballar al nostre municipi. 

També formar part del grup de joves, de 

carnaval, organitzar empalmades, curses de 

muntanya, entre altre coses... 

Bé, la idea principal i l’objectiu no era un altre 

que mantenir un poble viu i representar 

Olèrdola d'alguna manera. 

Malauradament estic veient com actualment 

moltes entitats han desaparegut i algunes  estan 

pensant en abandonar i això és molt trist. 

La il·lusió per fer coses cada cop es fa  més 

feixuga i en molts dels comentaris al respecte 

sempre apareix el nostre ajuntament... la poca 

implicació i poca empatia amb les persones que 

de manera altruista lluiten per mantenir  les 

tradicions i que d’alguna manera siguin 



representades al nostre municipi arreu de la 

comarca.  

Fa 4 anys que miro la política municipal per un 

foradet, i res més gratificant i alhora indignant 

per mi, que quan algú et demana col·laboració, 

sigui el club de futbol perquè vol unes taquilles 

pels jugadors i ells no tenen més pressupost, 

una estructura per un gegant nou al poble i em 

diuen que això ho paguen ells, un grup de joves 

demanant ajuda per fer la carrossa dels reis, o 

un veí/veïna buscant solucions que no troba.  

A nivell personal, amb l’exposició del meu gran 

pessebre que cada any gaudeix el Penedès i la 

seva aportació que beneficia a tanta gent i de 

pas és un acte més que ajuda a les noies que 

organitzen Olèrdola per la Marató, molts cops 

penso que semblo una ONG. Realment, això és 

el que em fa créixer com a persona i més quan 

veig la cara de felicitat de la gent. En casos com 

aquests, veig i penso: què millor que estar al cap 

de munt d’aquest projecte per arribar a tots els 

olerdolencs i olerdolenques i retornar la 

motivació a Olèrdola. 



Aquí és on el meu cap diu prou, i un cop més tinc 

la inquietud, el temps , la necessitat, les ganes, 

l’empenta i un gran equip disposat a  recuperar 

el que està perdut. 

Vull entitats motivades, que esperonin a 

l’ajuntament a fer coses, urbanitzacions sense 

discriminació. Vull un ajuntament entregat als 

olerdolencs/es.  Fer d'Olèrdola casa nostra, amb 

parcs,  jardins, barris i pobles acollidors.  

Des de fa uns mesos que estem treballant per 

retornar la il·lusió als olerdolencs i 

olerdolenques,  avui puc dir que tinc un equip 

disposat com sempre a lluitar, un equip  

il·lusionat, motivat i entregat a fer el que calgui 

per Olèrdola, en definitiva tots tenim el mateix 

objectiu, transformar els desitjos en realitat, 

amb responsabilitat, amb cura i a l'hora 

amb  constància. 

Una legislatura són 4 anys no 6 mesos. 

Avui em presento com a candidat per 

encapçalar la amb Impulsem Olèrdola. Ara és el 

moment per a què tots ens unim per un canvi. 

Un canvi esperançador, amb il·lusió, on les 



promeses es facin realitat, i els olerdolencs i 

olerdolenques es sentin ben orgullosos/es de 

viure en aquest gran municipi. 

I per finalitzar, comentar a aquest meravellós 

equip que no serà un camí fàcil, però que amb  

la il·lusió, passió i dedicació que sempre hem 

dedicat a les entitats que hem representat i, si a 

tot això afegim la noblesa de cada un de 

nosaltres, estic convençut de l’èxit. 

Sobretot, vull agrair d'una manera molt especial 

a l'equip humà que formen part d'aquest 

projecte, persones amb un gran cor i pensant 

amb el bé dels altres per damunt de tot. 

Gràcies per recolzar-me i dipositar tota la vostra 

confiança en la meva persona. 


